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Zápis z 27. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy, 
konaného 29. 1. 2025 od 18:30 hodin. 

Místo konání: Komunitní centrum U Havrana (Chotkova 65, Veltrusy) 

Doba trvání: 18:34 – 20:43 

Přítomni: Mgr. Barbora Bělková, Mgr. Soňa Dekastello, Ing. Ludmila Hrubešová, 
Lukáš Kohout, Ing. Michal Koldinský, Ing. Martin Novák, Ing. Soňa Machová, Ph.D., 
Mgr. Filip Volák, Mgr. Václava Víšková (odchod 19:34)  

Nepřítomni: Věra Krčmová 

Ověřovatelé: Mgr. Soňa Dekastello, Ing. Michal Koldinský 

Předsedající: Mgr. Filip Volák (starosta) 

Zapisovatelé: Lukáš Kohout, Barbora Bělková 

Občané: 2 

Datum vyhotovení zápisu: 7. 2. 2025 

Program zasedání: 

1) Úvod, schválení programu

2) Schválení ověřovatelů

3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek)

a) Grantový program města Veltrusy na rok 2025

b) Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6029329 (ČEZ Distribuce, a. s.)

c) Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet”

d) Žádost o poskytnutí finanční podpory (AVES, z. s.)

4) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek)
a) Veřejná zakázka na zhotovitele projektu „Rekonstrukce místní komunikace a výstavba

smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka”

5) Informace
a) Vedení obce (a případní hosté)

b) Výborů a komisí

c) Zastupitelů

6) Diskuze

7) Závěr
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1. ÚVOD, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

V 18:34 přivítal starosta všechny přítomné a zahájil 27. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu ve Veltrusích zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 22. 1. 2025 do 29. 1. 2025. Současně byla 
zveřejněna na elektronické úřední desce. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) dále konstatoval, 
že přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 členů), takže zastupitelstvo 
je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta dále upozornil, že ze zasedání zastupitelstva města se pořizuje audiozáznam 
pro potřeby vyhotovení zápisu a zasedání bude streamováno, aby k němu měli přístup občané 
online. Ze streamu je zároveň pořizován záznam, který bude zveřejněn na kanálu YouTube 
města Veltrusy (https://www.youtube.com/@mestoveltrusy).  

Starosta seznámil přítomné s aktuálním návrhem programu, který nedoznal žádných změn.  

Zastupitelka Víšková požádala o přednostní projednání bodu 4a) Veřejná zakázka 
na zhotovitele projektu „Rekonstrukce místní komunikace a výstavba smíšené cyklostezky 
v ul. Fr. Šafaříka” z důvodu potřeby dřívějšího odchodu. 

Starosta souhlasil s přednostním projednáním bodu 4a) a dal hlasovat o návrhu programu. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje následující program 27. zasedání: 
1) Úvod, schválení programu 
2) Schválení ověřovatelů 
3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 

a) Grantový program města Veltrusy na rok 2025 
b) Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6029329 (ČEZ 

Distribuce, a. s.) 
c) Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet” 
d) Žádost o poskytnutí finanční podpory (AVES, z. s.) 

4) Veřejné zakázky 
a) Veřejná zakázka na zhotovitele projektu „Rekonstrukce místní komunikace 

a výstavba smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka” 
5) Informace 

a) Vedení obce (a případní hosté) 
b) Výborů a komisí 
c) Zastupitelů 

6) Diskuze 
7) Závěr 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 1. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=93s  

https://www.youtube.com/@mestoveltrusy
https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=93s
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2. SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva města Veltrusy starosta požádal zastupitelku Mgr. Soňu 
Dekastello a zastupitele Ing. Michala Koldinského o ověření zápisu tohoto zasedání. Oslovení 
zastupitelé souhlasili. Starosta dal o návrhu hlasovat. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Mgr. Soňu Dekastello a zastupitele 
Ing. Michala Koldinského ověřovateli 27. zápisu ze dne 29. 1. 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 2. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=220s  

4. VEŘEJNÉ ZAKÁZKY 

4a) Veřejná zakázka na zhotovitele projektu „Rekonstrukce místní 
komunikace a výstavba smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka” 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Zastupitelstvo na svém 34. zasedání dne 8. 12. 2021 schválilo usnesením č. 19 nabídku 
arch. Jiřího Hánla na zhotovitele veřejné zakázky „Rekonstrukce místní komunikace a výstavba 
smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka”. Stavební povolení bylo vydáno dne 14. 6. 2023 
(Stavební úřad Kralupy, nabylo právní moci 30. 6. 2023). Městu byla v prosinci 2023 na tuto 
stavbu schválena dotace v rámci programu Státního fondu dopravní infrastruktury (SFDI) 
z programu „Výstavby nebo opravy cyklistických stezek nebo zřizování jízdních pruhů 
pro cyklisty” ve výši cca 10,618 mil. Kč. 

Projektant (arch. J. Hánl) zpracoval dokumentaci pro provedení stavby (tzv. DPS) a rozpočet, 
celková předpokládaná cena zakázky je cca 28,5 mil. Kč bez DPH, a to v rozsahu opravy 1 vrstvy 
živice místní komunikace Fr. Šafaříka. V omezené, finančně cca poloviční variantě, o které bylo 
uvažováno dříve, by došlo k nežádoucímu problému s napojením živičných pruhů na okrajích 
stávajícího povrchu komunikace, potíže s odvodněním a celkovou nesourodostí stavby. V této 
souvislosti bylo záměrem požádat o dotaci z programu MMR na místní komunikace, výzva však 
nebyla v loňském roce vůbec vypsána, proto navrhuje vedení města vysoutěžit dodavatele 
a neuznatelné náklady (zejm. tedy na opravu komunikace a veřejné osvětlení) hradit ze svých 
prostředků (viz návrh rozpočtu na rok 2025). Bude-li samozřejmě možné (i zpětně) žádat 
na tyto neuznatelné náklady z nových výzev (MMR, MPO) v tomto roce, bude tak učiněno. 

Oproti prosincovému zasedání byly aktualizovány technické parametry původně 
navrženého veřejného osvětlení (typově sodíkových výbojek), přičemž cílem byl požadavek 
na úspornější typ svítidel typu LED (viz aktualizovaná projektová dokumentace a tech. 
zpráva arch. Hánla a Ing. Janáka). 

Z předpokládané hodnoty zakázky vyplývá, že se jedná o zakázku, která podléhá výběrovému 
řízení dle zákona č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek. Administrace této veřejné 
zakázky byla objednána u spol. SMS Služby s.r.o. (Mgr. Michala Jelínková).  

Vedení města nyní zastupitelům předkládá k seznámení a příp. připomínkování aktuální 
podobu zadávací dokumentace (část 2 podkladů) k výběru zhotovitele na tuto zakázku. Návrh 

https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=220s
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Smlouvy o dílo byl připomínkován ze strany Ing. Příbramské z hlediska podmínek 
poskytovatele dotace (SFDI).  

Starosta navrhuje schválení výběrové komise na posouzení a hodnocení (resp. „odšifrování”) 
nabídek ve složení: Ing. Ivan Lipovský, CSc., Ing. Vladimír Štulík, Ing. arch. Jiří Hánl, který bude 
zároveň i vykonávat autorský dozor. 

Výběrová komise se sejde po skončení termínu pro podání nabídek. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Víšková, starosta Volák, místostarostka Bělková, 
místostarosta Kohout, zastupitel Koldinský, zastupitelka Hrubešová 

Zastupitelka Víšková vznesla dotaz, zda 11 dní na podání nabídek je dostatečně dlouhá lhůta 
pro stavební firmy především s ohledem na zkompletování všech potřebných dokumentů, 
které v zadávací dokumentaci město požaduje. Starosta se radil s architektem i odbornicí na 
veřejné zakázky a údajně by lhůta měla být dostatečná. Místostarosta zdůraznil, že jsme 
tlačeni časem a lhůtu by neprodlužoval, lze počítat s tím, že v rámci dotazů může být lhůta 
ještě prodloužena. Zastupitel Koldinský se zeptal na další harmonogram, místostarostka 
uvedla, že ideální by bylo schválit vítěze ještě před jarními prázdninami, případně online 
během prázdnin. Zastupitelé se nakonec shodli na prodloužení termínu o 1 den – do úterý 
18. února do 12:00. Zastupitel Koldinský požádal o shrnutí všech úprav v zadávací 
dokumentaci a ve smlouvě o dílo, které byly provedeny od pondělní porady, místostarostka 
všechny shrnula. Na základě diskuze byla do smlouvy znovu doplněna sankce za neplnění 
povinností týkajících se stavebního deníku.  

Zastupitelka Hrubešová se zeptala na technický dozor, starosta informoval, že kontaktoval 
Ing. Počíka a čeká na cenovou nabídku (má bohaté zkušenosti a dobré reference). 

Zastupitelka Hrubešová se dále dotázala na vypořádání majetkových vztahů, starosta reaguje, 
že od všech dotčených majitelů pozemků máme souhlas se stavbou. Zastupitelka upozornila, 
že je potřeba nakládání s majetkem schválit zastupitelstvem. Místostarosta doplnil informace 
o jednání s NPÚ a také o zadaných znaleckých posudcích. Starosta doplnil, že není podmínkou 
dotace, aby se stavba prováděla pouze na pozemcích města. 

Zastupitelka Hrubešová se ptá na řešení situace pro případ úplné uzavírky ul. Fr. Šafaříka 
během výstavby, jedná se zejména o děti, které chodí samy pěšky do školy. Starosta uvedl, 
že každá stavba s sebou nese určitý diskomfort, se kterým je potřeba počítat, ale se stavbou 
se bude možnost průchodu ulicí pro pěší řešit, alternativou pro pěší je průchod přes park. 
Místostarostka uvedla, že administrátorka veřejné zakázky doporučovala uchazečům 
stanovovat předem co nejméně svazujících podmínek. Místostarosta doplnil, že u liniových 
staveb jakákoliv etapizace prodlužuje a prodražuje realizaci. Situace pro pěší je v této lokalitě 
špatná už nyní, v průběhu stavby se nejspíš výrazně nezhorší. Zastupitelka Víšková ví o dětech, 
které chodí po této silnici z lokality U Luhu pěšky do školy, je potřeba na ně myslet. Zastupitelé 
Koldinský a Hrubešová se ptají na návaznost cyklostezky na silnici II/101, starosta odpovídá, 
že rozsah stávajícího projektu počítá s ukončením stezky u vjezdu do lokality U Luhu a bez 
kruhového objezdu u křižovatky s II/101. Drobné změny mohou být řešeny v rámci změny 
stavby, za což lze považovat prodloužení cyklostezky na křižovatku.  

NÁVRH USNESENÍ: 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje v souladu se zákonem č. 134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů, vypsání veřejné zakázky na zhotovitele 
„Rekonstrukce místní komunikace a výstavby smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka” podle 
zadávací dokumentace připravené společností SMS Služby s.r.o. 
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Zastupitelstvo města Veltrusy dále schvaluje komisi pro posouzení a hodnocení nabídek 
v rámci této veřejné zakázky ve složení uvedeném v důvodové zprávě. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 0 členů, zdržel se 1 člen (Hrubešová) 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 3. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=251s  

19:34 odchází zastupitelka Víšková 

3. KE SCHVÁLENÍ ZASTUPITELSTVEM MĚSTA 

3a) Grantový program města Veltrusy na rok 2025 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Vedení města předkládá zastupitelstvu ke schválení aktualizované schéma Grantového 
programu pro rok 2025 (část 2 podkladů). Grantový program slouží na podporu spolkového, 
sportovního a společenského života v obci a je jednotným nástrojem na rozdělování finančních 
příspěvků na tyto aktivity. Zásady grantového programu zůstávají stejné jako v loňském roce 
(část 3 podkladů). 

V letošním roce (na základě schváleného rozpočtu na rok 2025) se objem rozdělovaných 
prostředků oproti loňskému roku nemění. Pro oblast č. 2 „Celoroční činnost spolků“ 
je vyhrazena částka 400.000 Kč. Pro oblast č. 1: „Podpora jednorázových akcí“ je vyhrazena 
částka 100.000 Kč (blíže viz „grantové schéma“ – část 2 podkladů); celkem je tedy na Grantový 
program města Veltrusy v letošním roce vyhrazena částka 500.000 Kč. V loňském roce bylo 
v rámci grantového programu požádáno o 67 079 Kč z oblasti č. 1 a 406 400 Kč z oblasti č. 2. 

Starosta doplňuje, že byla navýšena částka pro oblast č. 1 Kulturní, společenské a sportovní 
akce o 2.000 Kč na 10.000 Kč 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje, v souladu s ust. § 10a odst. 3) zákona č. 250/2000 Sb., 
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu 
se zákonem o obcích č. 128/2000 Sb., Grantový program města Veltrusy na rok 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 4. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=3600s  

3b) Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6029329 

(ČEZ Distribuce, a. s.) 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Na základě Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene (část 3 podkladů) 
se společností ČEZ Distribuce, a.s., kterou zastupitelstvo města Veltrusy schválilo na svém 
5. zasedání dne 1. 3. 2023 usnesením č. 6, podepsané dne 6. 3. 2023 starostou Filipem 

https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=251s
https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=3600s
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Volákem a na základě ustanovení z ní vyplývajících předkládám zastupitelstvu ke schválení 
Smlouvu o zřízení věcného břemene (část 2 podkladů). 

Stavba č. IV-12-6029329 byla provedena na pozemcích města parc. č. 413/17, 416/11, 416/7 
zapsaných na LV č. 10001, pro k.ú. a obec Veltrusy.  

Celková výše jednorázové úplaty za zřízení věcného břemene bude činit 7.265 Kč a byla 
stanovena dle prováděcí vyhlášky MF ČR č. 424/2021 Sb. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene 
ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce, a.s., na pozemcích parc. č. 413/17, 416/11, 416/7 
zapsaných na LV č. 10001, v k.ú. a pro obec Veltrusy. Celková výše jednorázové úplaty za zřízení 
věcného břemene bude činit 7.265 Kč. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 5. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=3852s  

3c) Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka 
pro Tibet” 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Město Veltrusy obdrželo dne 14. 1. 2025 žádost o projednání připojení se k mezinárodní 
kampani „Vlajka pro Tibet“ (část 2 podkladů), která připomíná již 66. výročí povstání Tibeťanů 
proti čínské okupaci Tibetu, které bylo násilně potlačeno armádou Čínské lidové republiky 
a při němž zahynulo na 80 000 Tibeťanů. Statisíce Tibeťanů zemřely v následujících letech 
ve věznicích, pracovních táborech nebo během hladomoru. Počet tibetských uprchlíků v exilu 
dosáhl zhruba 150 000. Na protest proti porušování lidských práv v Tibetu se za posledních 
patnáct let upálilo již 159 Tibeťanů. 

Tibetský národ bohužel dodnes čelí hrubému porušování lidských práv, kulturnímu útlaku 
a omezení svobod. Děti jsou v posledních letech často násilně oddělovány od svých rodin 
a vzdělávány v čínských internátních školách stovky kilometrů od domova. 

Do akce „Vlajka pro Tibet“ se zapojíme vyvěšením tibetské vlajky dne 10. března 2025 
na budově městského úřadu. Vlajku město Veltrusy již vlastní. Vyjádříme tak symbolickou 
podporu malému národu, který má, podobně jako naše země před rokem 1989, přímou 
zkušenost s totalitním režimem a s okupací. Tibetská vlajka je jedním z nejvýraznějších 
symbolů, který Tibeťané v Tibetu používají při nenásilných protestech. Za její vyvěšení jim hrozí 
až několikaleté tresty vězení.  

Tento rok navíc Jeho Svatost dalajlama, duchovní vůdce Tibeťanů a držitel Nobelovy ceny míru, 
oslaví své 90. narozeniny. Připojením se ke kampani tak můžeme nejen vyjádřit solidaritu 
s tibetským národem, ale také vzdát hold hodnotám, které dalajlama po desítky let zastává: 
svobodě, spravedlnosti a nenásilí. 

Kampaň Vlajka pro Tibet vznikla v polovině devadesátých let v západní Evropě a stala se jednou 
z nejvýznamnějších symbolických akcí na podporu Tibetu.  

https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=3852s
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V roce 1996 se k akci připojila první čtyři česká města, v loňském roce už to bylo 864 měst, 
obcí, městských částí nebo krajů. V celé Evropě se kampaně účastní tisíce radnic, škol a dalších 
institucí. 

Podrobné informace o kampani a aktuální situaci v Tibetu najdete na stránkách Spolku Lungta 
– www.lungta.cz.  

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s připojením se k symbolické akci „Vlajka pro Tibet 
2025“ formou vyvěšení tibetské vlajky dne 10. března 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdržel se 1 člen (Pražák). 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 6. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=4060s  

3d) Žádost o poskytnutí finanční podpory (AVES, z. s.) 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Na základě doručené žádosti od Spolku pro záchranu ohrožených a handicapovaných živočichů 
a ekologickou výchovu AVES, z. s. ze dne 16. 1. 2025 (část 2 podkladů) navrhuje vedení obce 
poskytnout žadateli dotaci ve výši 7.000 Kč a uzavřít s žadatelem veřejnoprávní smlouvu 
o poskytnutí dotace. 

Tento spolek sídlí nedaleko Kladna a je nejbližším zařízením tohoto typu v rámci našeho 
regionu (viz: https://www.nsev-kladno.cz/aves/). 

Finanční částka bude použita na provoz záchranné stanice pro zraněné živočichy z volné 
přírody. V roce 2024 Spolek pro záchranu ohrožených a handicapovaných živočichů 
a ekologickou výchovu AVES, z. s. přijal 11 živočichů z katastru města Veltrusy. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: starosta Volák, místostarosta Kohout, zastupitelka Hrubešová, 
zastupitel Novák 

Starosta Volák informuje o změně legislativy, která mu umožňuje samostatně rozhodnout 
o poskytnutí daru do výše 100 000 Kč a vyzývá zastupitele, aby se zamysleli, zda nebudou chtít 
usnesením tuto pravomoc přenést na zastupitelstvo od nižší částky. Místostarosta Kohout by 
považoval za dostačující, aby měl starosta povinnost o poskytnutých darech pravidelně 
informovat zastupitelstvo. Zastupitelka Hrubešová požaduje informace i o žádostech, kterým 
nebylo vyhověno, aby mohli zastupitelé tyto žádosti předkládat zastupitelstvu ke schválení. 
Zastupitel Novák navrhuje založit Fond starosty města, ze kterého by mohl starosta 
poskytovat dary na základě svého uvážení a tím by byl zároveň dán celkový finanční rámec 
poskytnutých darů. Starosta dále informoval, že poskytne dar o.p.s. Zdravotní klaun ve výši 
10 tisíc. Obě obdarované společnosti předložily vyúčtování vloni obdržených darů v pořádku. 

Starosta informuje zastupitelstvo o poskytnutí dotace pro rok 2025 Spolku pro záchranu 
ohrožených a handicapovaných živočichů a ekologickou výchovu AVES, z.s. ve výši 7.000 Kč 
za účelem finanční podpory provozu záchranné stanice pro zraněné živočichy z volné přírody 
a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s žadatelem. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=4184s  

http://www.lungta.cz/
https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=4060s
https://www.nsev-kladno.cz/aves/
https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=4184s
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5. INFORMACE 

5a) Vedení obce 

Žádost o poskytnutí finanční podpory (Zdravotní klaun, o. p. s.) 
Město Veltrusy obdrželo dne 28. 1. 2025 žádost o poskytnutí finančního daru z rozpočtu obce 
od spolku Zdravotní klaun, o. p. s. 

Zdravotní klaun je dobročinná organizace s národní působností, která již od roku 2001 pomáhá 
dětským i geriatrickým pacientům procházet procesem léčby s úsměvem. V ČR působí 93 
profesionálních Zdravotních klaunů, kteří pravidelně navštěvují 63 nemocnic, 10 domovů 
pro seniory a 1 hospic. 

Finanční dar je určen pro potřeby financování programů organizace Zdravotní klaun, o. p. s., 
a to v souladu s posláním uvedeným v zakládací listině. Tento dar bude využit ve spádových 
nemocnicích, vč. nemocnice krajské.  

Na základě výše uvedeného starosta schvaluje spolku Zdravotní klaun, o. p. s. poskytnout 
finanční dar ve výši 10.000 Kč. (Částka bude použita z § 4351, na kterém je pro rok 2025 
vyhrazena celková částka 120.000 Kč.) 

V roce 2024 zastupitelstvo podpořilo spolek Zdravotní klaun, o. p. s. také částkou 10.000 Kč. 

Starosta informoval zastupitelstvo o poskytnutí dotace spolku Zdravotní klaun, o. p. s., 
IČO: 265 47 953, ve výši 10.000 Kč za účelem podpory financování programů organizace 
Zdravotní klaun, o. p. s. a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s žadatelem. 

Informace místostarosty Kohouta k pozemkové agendě 
Proběhlo jednání se zástupci majitelů pozemků 384/4 a 384/32 o celkové výměře 6.439 m2, 
kteří je v souladu s novým územním plánem nabízejí městu k prodeji za cenu 65,- Kč/m2 
tj. 418 535 Kč. Jedná se o pozemky na rohu ulic Žižkova a Jos. Dvořáka, které jsou momentálně 
zarostlé zejména náletovými dřevinami. Místostarosta nechal zpracovat znalecký posudek, 
na jeho základě budou pokračovat jednání se zástupci majitelů a následně bude předložen 
návrh na koupi těchto pozemků zastupitelstvu města. 

Na základě objednaného znaleckého posudku budou dále v letošním roce probíhat jednání 
s majiteli pozemků pod místními komunikacemi ve městě s cílem získat pozemky do majetku 
města. 

V rámci směny pozemků s NPÚ čekáme na znalecké posudky, na základě kterých se posunou 
jednání. Dohod s ostatními majiteli pozemků, kterých se dotýká rekonstrukce ul. Fr. Šafaříka, 
plánuje místostarosta dosáhnout do zahájení stavby. Starosta ujistil zastupitele, že od všech 
majitelů máme souhlas se stavbou, tudíž realizace projektu není nijak ohrožena. 

Informace starosty k přístavbě ZŠ 
Starosta informoval o průběhu kontrolního dne (KD) za účasti interiérového architekta 
a generálního projektanta, kteří se společně s vedením školy věnovali upřesnění návrhů 
vnitřního vybavení, které bude mít dopad i na elektroinstalaci v učebnách. Dále probíhá 
finalizace zadání JŘBU na II. etapu. Montáž přístavby z prefabrikátů by měla začít v březnu. 
Závěrem připomněl zastupitelům, že se mohou zúčastnit KD, popř. požádat o individuální 
prohlídku stavby. 
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Informace místostarostky k odpadům 
Místostarostka informovala, že 15. ledna vypršela lhůta pro podání ohlášení k poplatku 
za odpady, ale stále několik desítek nemovitostí nemá ohlášení podané. Jejich adresy byly 
vyfiltrovány a majitelé dostali do schránek informace o možnosti nápravy. Svozová společnost 
obdržela již seznam adres a přihlášených kapacit popelnic, v pátek ho místostarostka ještě 
aktualizuje. Přihlášených nádob ke svozu je momentálně cca 800, příjem z poplatků 
ve stávajícím stavu by měl činit zhruba 2,2 mil. Kč, což vychází zhruba o 400 tis. Kč více než 
v loňském roce. 

Dodavatel nových popelnic na směsný odpad má zpoždění s dodávkou, protože nepočítal s tak 
velkým rozsahem dodatečné objednávky, dodání prozatím avizoval na první polovinu února. 
Po jejich obdržení budou technické služby popelnice rozvážet jejich novým majitelům, 
případně bude opět možnost je vyzvednout v otevírací době na sběrném místě. U dotčených 
nemovitostí (které čekají na dodání popelnice od města) zatím nebudou kontrolovány známky 
a lze tedy vyvážet odpad ve starých nádobách bez známky. Zastupitel Koldinský požádal 
o nasdílení přehledu ohlášených popelnic zastupitelům, místostarostka nasdílí.  

Veřejná zakázka na dodání nádob na tříděný odpad je v běhu, dodávka nádob vychází časově 
na druhou polovinu února. Zastupitelka Hrubešová se ptá na případné přiobjednání nádob 
časem, místostarostka objednala snad dost nádob do rezervy. 

K zálohování nápojových PET a plechovek: starosta předává informaci od ministra Hladíka, 
zálohování schválené zatím není, ale vnímá silné lobby na jeho prosazení v poslanecké 
sněmovně. Starosta se domnívá, kvalitní PET bude ve výtěžnosti tříděných plastů velmi chybět 
a že lidé v ČR se naučili třídit. Naše město třídění ještě podporuje třídění zavedením svozu 
tříděného odpadu od domu. Místostarostka promítla, jak by se mělo projevit zálohování 
na příjmech Veltrus (v současné době dostáváme cca 513 tis. Kč, dle nových odhadů by 
odměny mohly stoupnout na 637 tis. Kč). 

Oddělený sběr textilu: Zastupitelka Hrubešová se zeptala, zda se navýší počet kontejnerů 
na textil. Starosta uvedl, že firem, které působí na tomto poli v ČR, je málo, nejsou připravené 
kapacity na rozšíření sítě, odpadního textilu je příliš mnoho, firmy jsou zahlcené. Dříve firmy 
městům platily za zábor prostranství za každý umístěný kontejner, nyní platí město za svezený 
odpad a bude platit ještě více. Místostarostka uvedla, že vhození oděvů do kontejneru 
na textil by měla být úplně poslední možnost, jak s oděvem naložit. Ideální je předcházet 
vzniku odpadu, nabídnout oděv k dalšímu využití rodině, kamarádům, na bazaru apod. 
Místostarosta doplnil, že se chystá na sběrném místě malé re-use centrum, pro které budou 
stanovena pravidla, větší věci jako nábytek zde mohou být dočasně a při nezájmu by byly 
odvezeny na skládku (místo toho, aby se tam odvezly hned). Zastupitel Novák doporučil 
nábytkovou farmu v Kralupech, která ale také nepřijímá vše.  

5b) Výbory a komise 

Pozvánky na kulturní a společenské akce (Soňa Machová) 
● 6. 2. od 18:00 Vernisáž výstavy Charvát sr. & Charvát jr. v Komunitním centru 
● 8. 2. od 20:00 2. spolkový ples v sále restaurace Na Závisti 
● 15. 2. od 10:00 Masopustní průvod se zakončením na hřišti AFK Veltrusy 
● 15. 2. od 19:00 Masopustní zábava s kapelou Miraband v Komunitním centru 
● 16. 2. od 15:00 Dětský karneval v sokolovně (RC Havránek) 
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Kontrolní výbor 
Předseda výboru Koldinský informoval o plánované schůzce výboru před dalším zasedáním 
zastupitelstva. Dále vznesl dotaz, zda budou uplatněny inflační doložky u nájemních 
a pachtovních smluv. Místostarosta Kohout odpověděl, že je s tím počítáno. 

5c) Zastupitelé 

Diskuze v rámci bodů výše. 

6. DISKUZE 

Bez diskuze. 

7. ZÁVĚR 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 20:43 hodin ukončil 27. zasedání 
Zastupitelstva města Veltrusy. Příští zasedání zastupitelstva se bude pravděpodobně konat 
19. 2. 2025 od 18:30 v Komunitním centru. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=7702s  

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=5Fjm3MB7X-k&t=7702s
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Shrnutí usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Veltrusy dne 
29. 1. 2025 – zápis číslo 27

1. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje program 27. zasedání.

Schváleno: 10-0-0

2. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Mgr. Soňu Dekastello a zastupitele
Ing. Michala Koldinského ověřovateli 27. zápisu ze dne 29. 1. 2025.

Schváleno: 10-0-0

3. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje v souladu se zákonem č. 134/2016 Sb., o zadávání
veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů, vypsání veřejné zakázky na zhotovitele
„Rekonstrukce místní komunikace a výstavby smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka” podle
zadávací dokumentace připravené společností SMS Služby s.r.o.

Zastupitelstvo města Veltrusy dále schvaluje komisi pro posouzení a hodnocení nabídek
v rámci této veřejné zakázky ve složení uvedeném v důvodové zprávě.

Schváleno: 9-0-1

4. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje, v souladu s ust. § 10a odst. 3) zákona č. 250/2000 Sb.,
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu
se zákonem o obcích č. 128/2000 Sb., Grantový program města Veltrusy na rok 2025.

Schváleno: 9-0-0

5. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene
ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce, a.s., na pozemcích parc. č.  413/17, 416/11, 416/7
zapsaných na LV č. 10001, v k.ú. a pro obec Veltrusy. Celková výše jednorázové úplaty
za zřízení věcného břemene bude činit 7.265 Kč.

Schváleno: 9-0-0

6. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s připojením se k symbolické akci „Vlajka pro Tibet
2025“ formou vyvěšení tibetské vlajky dne 10. března 2025.

Schváleno: 8-0-1

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina
2) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích

Ověřovatelé:  podpis datum podpisu 

Mgr. Soňa Dekastello 

Ing. Michal Koldinský 

Starosta: 

Mgr. Filip Volák  

Zapsali:  Lukáš Kohout, Barbora Bělková 


